

SYSTEMATICS & EVOLUTION

in a Changing Environment

14. Jahrestagung
von NOBIS Austria



Institut für Biologie
27.-28. November 2020

UNIVERSITÄT GRAZ
UNIVERSITY OF GRAZ



NETWORK OF BIOLOGICAL SYSTEMATICS AUSTRIA



NOBIS AUSTRIA

NETWORK OF BIOLOGICAL SYSTEMATICS

1. Zirkular

Die NOBIS Tagung 2020 findet in Kollaboration mit der Universität Graz im Institut für Biologie, Universitätsplatz 2, in 8010 Graz statt.

Vorläufiges Programm

Freitag, 27.11.2020

- 13:00—17:00 Workshop „Phylogenie & Diversifizierungsraten“ für NOBIS Mitglieder gehalten von Dr. Matthias Affenzeller (Universität Salzburg)
- 18:00—19:30 Icebreaker im Gewächshaus des Botanischen Gartens (Schubertstraße 59)

Samstag, 28.11.2020

- 9:00 Begrüßung im Institut für Biologie, Bereich Zoologie (Universitätsplatz 2)
- 9:10—17:00 Vorträge, Poster-Präsentationen und Preis-Verleihung von NOBIS Austria im Institut für Biologie
- Vorträge 15+5 Minuten
- Abstracts siehe Vorlage im Attachment
- Sprache Englisch
- Poster A0 (Portrait-Format)

Wir laden die jüngeren Kolleginnen und Kollegen ein, sich mit Beiträgen um die mit je € 500,- dotierten NOBIS-Preise (in den Kategorien Master- und PhD-Studium) sowie für das NOBIS-Stipendium in Höhe von € 3000,- zu bewerben. Weitere Informationen finden sich im Attachment “NOBIS-Preis.pdf” und auf der NOBIS-Homepage.

Deadline für Abstract-Einreichung: 15. Oktober 2020
Deadline für Anmeldung: 7. November 2020

Abstracts und Anmeldung: dominique.zimmermann@nhm-wien.ac.at

Bitte verwenden Sie für die Anmeldung und die Abstract-Einreichung die Formulare auf der Homepage.

SYSTEMATICS & EVOLUTION

in a Changing Environment

14th Meeting
of NOBIS Austria



Institute of Biology
November 27th-28th 2020

UNIVERSITÄT GRAZ
UNIVERSITY OF GRAZ



NETWORK OF BIOLOGICAL SYSTEMATICS AUSTRIA



NOBIS AUSTRIA

NETWORK OF BIOLOGICAL SYSTEMATICS

1st Announcement

The NOBIS meeting 2020 will be organised in collaboration with the University of Graz in the Institute of Biology, Universitätsplatz 2, in 8010 Graz.

Preliminary Program

Friday, 27th November 2020

- 13:00—17:00 Workshop “Phylogeny & diversification rates” for NOBIS members held by Dr. Matthias Affenzeller (University of Salzburg)
- 18:00—19:30 Icebreaker in the glasshouse of the Botanical Garden (Schubertstraße 59)

Saturday, 28th November 2020

- 9:00 Welcome address in the Institute of Biology (Universitätsplatz 2)
- 9:10—17:00 Talks, poster presentations and awards by NOBIS Austria in the Institute of Biology
- Talks 15+5 minutes
- Abstracts see attached template
- Language English
- Poster A0 (portrait format)

We invite our younger colleagues to apply for the NOBIS prizes of € 500 each for the best talks by a Master and a PhD student and for the NOBIS grant of € 3000. Further information about the NOBIS grant and the presentation prizes can be found on the NOBIS website (<http://www.nobis-austria.at/>).

Deadline for abstract submission: October 15th 2020

Deadline for registration: November 7th 2020

Abstracts and registration: dominique.zimmermann@nhm-wien.ac.at

Please use the registration and abstract submission forms posted on the NOBIS website (<http://www.nobis-austria.at/>).